
杭州电子科技大学线上考试个人诚信承诺书 

附件一 杭州电子科技大学线上考试个人诚信承诺书（留学生） 

杭州电子科技大学线上考试个人诚信承诺书 

本人因疫情无法返校参加考试，自愿参加学校组织的各门课程的线上诚信考试，现郑重

承诺： 

一、本人坚决服从学校关于线上考试参照线下诚信考场的相关规定，不弄虚作假，不伪

造及使用假签名。 

二、自觉遵守考试纪律，考试期间诚实守信，不违规，不作弊。 

三、本人已阅读并且透彻地理解了学校诚信考场的有关规定和纪律要求，愿意在考试中

自觉遵守，保证按规定的程序和要求参加考试，如有违反，自愿按《杭州电子科技大学学生

考试违规的认定与处理细则》等有关条款接受处理。 

考生签名：  

专业： 

学号：    

日期：    



Personal Academic Integrity Commitment for Online Examination 

Annex I : 

Personal Academic Integrity Commitment for Online Examination of 

Hangzhou Dianzi University (HDU) 

Since I am unable to return to HDU for examination due to the COVID-19 situation, and I am 

willing to take the online integrity examination of each course organized by the university. I 

hereby solemnly promise: 

1. During the online examination process, I firmly obey the relevant regulations of the university

referencing to the offline integrity examination room’s regulations, and do not falsify or use false 

signatures. 

2. I will consciously abide by the exam disciplines, be honest and trustworthy during the test. I

will not cheat in the exams. 

3. I have read and thoroughly understood the relevant regulations and disciplinary requirements 

of integrity exams. I am willing to abide by them consciously in the exams and guarantee to 

participate in the test according to the prescribed procedures and requirements. If there is any 

violation or plagiarism, I will accept the punishment according to the relevant provisions of the 

Course Examination Rules and Measures for Students Violation of Discipline in Hangzhou Dianzi 

University.   

Student signature: 

Major: 

Student ID: 

Date: 
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